
Sestavljene oblike nepoudarjenih 
osebnih zaimkov

Ko se združita dva nepoudarjena zaimka, se zgodita dve pomembni stvari, ki si ju velja zapomniti:

1. Tako kot v slovenščini stoji zaimek v dajalniku pred zaimkom v tožilniku.

Te lo presto volentieri. Rade volje ti ga posodim.

2. Zaimku na prvem mestu se končni –i spremeni v –e. V naslednji tabeli lahko najdete vse 

možne kombinacije:

lo la li le ne

mi mi me lo me la me li  me le me ne
ti ti te lo te la te li te le te ne
gli mu

glielo gliela glieli gliele glienele ji
Le vam
ci nam ce lo ce la ce li ce le ce ne
vi vam ve lo ve la ve li ve le ve ne
gli jim glielo gliela glieli gliele gliene
si si se lo se la se li se le se ne
ci tam/tu ce lo ce la ce li ce le ce ne

Sestavljene oblike zaimkov – razen tistih za 3. Osebo ednine in množine ( glielo, gliela, itd. ) – se 

pišejo narazen, če stojijo pred glagolom. Kadar pa mu sledijo, se pišejo skupaj:

Me lo hai promesso! Obljubil si mi!
Promettimelo! Obljubi mi!

Primeri uporabe:

avercela con qualcuno (biti 
jezen na koga)

Ce l'ho con te. Jezen sem nate.

andarsene (oditi) Te ne vai? Odhajaš?

cavarsela (biti kos komu/čemu, 
znajti se)

In inglese me la cavo. V angleščini se znajdem.

farcela (uspeti) Ce l'abbiamo fatta! Uspelo nam je.

prendersela (razjeziti se) Ve la siete presa? Ste se razjezili?




